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عذرخواهی شجاع خلیلزاده از خبرنگاران

 پنجشنبه ۱۰ اسفند ۱۴۰۲ - ۰۷:۳۵ شناسه خبـر : ۱۳۷۵۰۸

 مدافع تیم فوتبال تراکتور تبریز با گذشت یک هفته از دیدار با پرسپولیس از خبرنگاران عذرخواهی کرد.

به گزارش موج خبر، شجاع خلیلزاده پس از برتری 2 بر صفر تراکتور تبریز مقابل استقلال خوزستان در هفته هجدهم لیگ

برتر، گفت: ابتدا به هواداران تراکتور خسته نباشید میگویم که در این هوای سرد به ورزشگاه آمدند. بابت بازی هفته

گذشته هم عذرخواهی میکنم که نتوانستیم دلشان را شاد کنیم.

وی در مورد حواشی بعد از بازی با پرسپولیس و درگیری لفظی با برخی از خبرنگاران در میکسذون ورزشگاه آزادی

تصریح کرد: از آن خبرنگارانی که آنجا بودند عذرخواهی میکنم به جز یک نفر که بیاحترامی کرد. اگر به دیگر عزیزان
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بیاحترامی کردم، عذرخواهی میکنم. امیدوارم تراکتور موفق شود و بتوانیم دل مردم آذربایجان را شاد کنیم.

مدافع تراکتور تبریز در رابطه با اینکه امروز تیمش گل نخورد، خاطرنشان کرد: هیچ تیمی در ایران مثل تراکتور بالا بازی

نمیکند. وقتی تیمی بالا بازی میکند، دفاع کردن سخت است. این سیستم توسط سرمربی اتخاذ شده و ما بازیکنان باید

وظایفی که سرمربی گفته را انجام دهیم. باید به استقلال خوزستان تبریک بگویم چون تیم بسیار قوی و فیزیکی بود. این

تیم از ابتدا این گونه بازی میکرد میتوانست جزو تیمهای بالای جدول باشد. امیدوارم استقلال خوزستان در بازیهای

بعدی موفق باشد.

خلیلزاده در واکنش به توقع هواداران تراکتور برای کسب قهرمانی گفت: من و سایر بازیکنانی که اینجا هستیم

میدانیم به چه تیم بزرگی آمدهایم. اینجا برای قهرمانی حضور داریم و برای دومی، سومی نیامدهایم. بازیکنانی که

اینجا حضور دارند، قهرمانی دیدهاند و همه باید تلاش کنند و همدل باشیم تا بتوانیم نتایج خوبی بگیریم.

وی در واکنش به این سوال که پاکو خمس در نشست خبری پیش از بازی با استقلال خوزستان نظری خلاف او برای کسب

قهرمانی داشت، گفت: شما سوال پرسیدید و من نظرم را گفتم. هر کسی نظرش متفاوت است. اهداف ما قهرمانی است

و از بازیکنان بپرسید. ما برای دومی، سومی اینجا نیامدهایم. وضعیتمان نسبتا خوب است و 13 بازی تا پایان فصل باقی

مانده است. برای منِ بازیکن سخت جلوی تیمهای مدعی ببازیم. اگر در دو بازی برابر مدعیان نباخته بودیم الان اول

بودیم. امیدوارم در ادامه راه، شرایط نسبتا بهتری داشته باشیم.
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